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Milan Milovanovi}

[TA RADITE, BRE!?
BEZ

ANESTEZIJE

Pukla je, dva-tri puta, glavna
vodovodna cev u ulici Bra}e Nenadovi}.
Bio je to razlog da na lice mesta iza|e
li~no zamenik predsednika op{tine i
poka`e svoje dobre namere pred
potencijalnim bira~ima. Taj potez je za
pohvalu i eto primera da nismo uvek
kriti~ki nastrijeni prema pomenutom
funkcioneru lokalne samouprave. {to jes'
- jes', ono {to je za pohvalu sa
zadovoqstvom isti~emo!

Ina~e, o {tetnosti azbestnih
cevi, koje su, u ve}em broju ulica Uba,
postavqene jo{ pre vi{e od trideset
godina moglo bi se naduga~ko i na{iroko.
Ali, ovog puta bi mogli, nadle`nima, pa i
predsedniku op{tine, da postavimo javno
pitawe:"Da li se razmi{qa o zameni
o~igledno datra j ale vodovodne
infrastruk t ure u ulici Bra}e
Nenadovi}a, ali, i u drugim ulicama gde
do sada nisu zamewene? Zna se da su
obezbe|ena velika sredstva rebalansom
buxeta op{tine Ub za 2010. godinu od oko
150 miliona dinara, a gotovo je ve}
izvesno da jedan deo ovog iznosa ne}e
biti iskori{}en jer nema projekata i
nema mogui}nosti da se ra~uni ispostave 
Rudarskom basenu "Kolubara" koji, prema
odluci iz ranijeg perioda, prihvata da
plati ra~une samo za izvr{ene radove, a
da bi radovi bili izvr{eni, Zakon
obavezuje investitiora, a to je u ovom
slu~jau op{tina, da pribavi projekat,
raspi{e tender i ispo{tuje sve rokove
koji su propisani. I to je, izgleda, ona
klopka u koju je i pro{le godine upala
lokalna samouprava u ubskoj op{tini.
Jednostavno, nije bilo spremnih
projekata pa je deo sredstava ostao
nerealizovan. Mo`da smo mogli da se
setimo {tetnih azbestbih cevi i pro{le
godine!?

I p a k , s l e d i j o { j e d n a
pohvala.Po{to je do projekata za
asfaltirawe lokalnih putnih pravaca
najlak{e do}i, a na tom planu postoji
zaista i velika potreba, to }e ove godine
biti postignuto najvi{e u oblasti
izgradwe lokalnih i nekategorisanih
puteva. Dakle, ka`u, bi}e asfaltirano
ukupno oko 30 kilometara seoskih puteva.
Svakako za pohvalu i za podr{ku da se i
idu}e godine nastavi sa takvom praksom.
Jer, bez asfaltnih puteva, selo nema
budu}nosti. Niz primera u Srbiji pokazuje
da oni koji imaju dobre puteve imaju i
proizvdwu, a tako i {ansu da mladi
ostanu na selu i da se bave intenzivnom
proizvodwom u poqoprivredi.

E, sad! Tu se name}e jo{ jedno javno
pitawe: Da li }e u buxetu op{tine za
2011. godinu, a wegiova priprema }e
uskoro po~eti, biti predvi}eno vi{e
sredstava za onu dogo najavqivanu
p o d r { k u p o q o p r i v r e d i k r o z
novoosnovani Fond za ruralni razvoj?

JAVNA PITAWA

[ESTA SEDNICA SO-e, DA LI JE TO
BIO UBSKI "VELIKI PREOKRET"?

Politika je ve{tina mogu}eg, a
ono {to je bilo mogu}e - to se i
dogodilo. Neko je odlu~io da
stavi ta~ku na talasawa opozicije
i - uspeo. Sada je situacija mirnija,
Skup{tina funkcioni{e, lokalna
samouprava je zadovoqna... Na
narednoj sednici SO-e, kako
saznajemo, deo opozicije }e
ponuditi konstruktivnu saradwu -
ka`u, bi}e pru`ena ruka...

Deo odborni~ke grupe DSS-aOdborni~Ka grupa SRS-a se podelila,
a bilo je i `u~nih rasprava... 

Na [estoj sednici
SO-e Ub, kako se pokazalo, i
p o r e d t o g a { t o s u i z
vladaju}e koalicije iza{le
GG "Dragan Jeli} i Nova
Srbija, likalna vlast je
ostala nepromewena jer je pet 
odbornika Srpske radikalne
stranke formiralo posebnu
odborni~ku grupu ("Slobodan
@ivanovi} - za Tamnavu"), koja
je dala podr{ku Koaliciji
"Za evropsku Srbiju.

S a d a { w i s a s t a v
o d b o r n i ~ k i h g r u p a j e
slede}i: Bek~i} Dragica
(SRS), Bo`i} Vesna (DS),
Brankovi} Milosav (G17
p l u s ) , O d b o r n i ~ k a g r u p a
" @ i v a n o v i } z a s e l o i
T a m n a v u " : D a n i l o v i }
G o r d a n a , @ i v a n o v i }
Slobodan, Markovi} Obrad,
Markovi} Radovan, Pavlovi}
Tomislav, GG "Dragan Jeli}":
@ivanovi} Zoran, Nikoli}
Vladimir, Tadi} Slobodan,
Filipovi} @ivomir, GG "Sava
Sari}": Le{tari} Milan,
Petrovi} Zoran, Pure{evi}
Dragan, Savi} Milo{,

DS: Koji} @ivorad,
Radosav, Nenadovi} @ivislav,
[ i p ~ i } B i q a n a , D S S : \ o k i }
Milomir, Kosi} Zoran, Lon~arevi}
Zoran, Marijanovi} Marijana, Mini}
Zvonko, Radi} Zorica, NS: Jovi~i}
M i l e n k o , M i l o v a n o v i } S a v a ,
Prodanovi} Zoran, PUPS: Luki}
Nikola, SPO: Ili} Zoran, Milo{evi}
Radovan, Stanarevi} Miodrag, SPS:
Damwanovi} Aleksandar, Juri{i}
Tomislav, SRS : \elma{ Zoran,
@ i v a n o v i } P e r a , @ i v k o v i }
B r a n i m i r , I v a n o v i } Z v o n k o ,
Markovi} Milena.

Markovi}

SVI NA[I ODBORNICI

SKUP[TINSKA "PRETR^AVAWA"
Sa nedavne
sednice SO-e Ub

Na [estoj sednici, 2. septembra, smeweni su ~lanovi
upravnih odbora u javnim preduze}ima i ustanovama koji su
predstavqali Grupu gra|ana Dragan Jeli} i politi~kuu
stranku Nova Srbija. Razre{eni su du`nosti ~lana
Op{tinskog ve|a Du{an Kova~evi}, Bosiqka Marjanovi} i
Dalibor Tomi}, a na wihova mesta su izabrani: Ivan
Danilovi}, student, Branko Lazi}, diplomirani politikolog
i Sa{a Spasi}, profesor narodne odbrane. Zbog odlaska u
penziju razre{en je du`nosti direktora Gradske biblioteke
@ivorad Todorovi}, a na wegovo mesto je izabrana Julijana
Marjanovi}.

Sedma sednica }e bito zakazana ovih dana, a datum
odr`avawa, prakti`no, doktora potreba da Generalni
urbanisti`ki plan za Povr{inski kop Radqevo bude usvojen u
{to skorijem roku kako bi bila ispo{tovana predvi|ena
dinamika.

"FORUM @ENA" DEMOKRATSKE STRANKE IZ UBA

Organizacioni odbor Op{tinskog ogranka
"Foruma `ena" Demokratske stranke iz Uba odr`ao
je, 26.septembra, Izbornu konferenciju na kojoj je
ve}inom glasova potvr|en mandat predsednici
"Foruma `ena DS-a Ub" Danici Blagojevi}.

Predsednica se, tom prilikom, obratila
prisutnim `enama i predstavnicima medija
slede}im re~ima:

- Akcija dobrovoqnog davawa krvi u
saradwi sa Zavodom za transfuziju krvi bi}e i daqe
prioritet u aktivnostima "Foruma `ena". Naravno,
na{e delovawe se na tome ne}e zavr{iti, jer u planu
imamo pokretawe sli~nih akcija o kojima }emo
javnost blagovremeno obavestiti.

Danica
Blagojevi}

POTVR\EN MANDAT
DANICI BLAGOJEVI]
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IZ JP "DIREKCIJA ZA 
URE\EWE I IZGRADWU UB"

Blagoje
Coni}

GRUPA GRA\ANA DRAGAN JELI]ALEKSANDAR DAMWANOVI],PREDSEDNIK SO-e UB

_Vest je definitivno
proverena, ove godine bi}e
zavr{ena rekonstrukcija
regionalnog putnog pravca
U b - O b r e n o v a c , k a ` e
A l e k s a n d a r L e k a
Damwanovi}, predsednik
SO-e Ub. Radovi kona`no
zapo~iwu ovih dana a bi}e

NISMO IMALI
"RU[ILA^KE" NAMERE

Београд и у атару Стубленице започеле 
радове на изградњи аутопута Београд-
Јужни Јадран. Да није власника парцела 
које се граниче са експроприсаним 
земљиштем и њихове бојазни да се 
радовима угрожавају приватни поседи 
шира јавност о овој појави не би ни била 
упозната. Послови око експропријације 
у Општинској управи Уб протичу 
очекиваном динамиком. Решавани су 
предмети у Стубленици, Паљувима и 
Мургашу, а у току је поступак и за 
Паљуве. Рад имовинско-правне службе 
је веома повољно оцењен од стране 
представника ЈП „Путеви Србије“ као 
инвеститора целог пројекта. Ипак, 
очигледно је да одсуство оперативне 
сарадње представника Извођача и 
локалних служби, пре свега са ЈП 
„Дирекција за уређење и изградњу“ Уб, 
на припреми и уређењу приступних 
путева ка траси аутопута .

На локалним „капиталним“ 
пројектима има спорадичних резултата. 
После 11 данa радници "Vaqevoputa"

VELIKA O^EKIVAWA
Oredstoji asfaltirawe deonica puteva u petnaestak sela ubske op{tine
O~ekuju}i po~etak

radova na rekonstrukciji
puta Ub-Obrenovac nismo
ni primetili da su na
teritoriju op{tine Ub
s t u p i l e M a { i n e P Z P

су завршили изградњу 1,2 км пута у 
Врелу – засеок Липовица, што је како и 
доликује прослављено народним 
весељем.  За прославу се припремају 
и у засеоку Поток, где ПЗП „Ваљево“ 
изводи завршне радове на припреми 
за асвалтирање. Задовољни су и 
најмлађи мештани овог засеока, јер ће 
асвалтирањем бити обухваћена и 
раскрсница  ка  Васићима ,  где  
поодавно неке нове спортске наде 
увежбавају тамнавски баскет на 
импровизованом  игралишту  за  
кошарку. Изградњу оба пројекта 
укупне вредности око 11 милиона 
динара финансира Буџет општине Уб. 
Да смо спортска нација потврђује и 
почетак изградње терена за мале 
спортове у Такову код школе, који је 
претходница за сличне терене у 
Брезовици и Звиздару. Ове радове 
изводи убски „Тамнавапут“ чији су 
радници извршили припрему за 
асвалтирање приступне саобраћајице 
Спортској хали у Убу. Завидну брзину 
у изградњи дела улице Војводе 
Мишића показује и предузеће „Леон“ 
које у изузетно кратком року успело да 
изради кишну канализацију и значајан 
део коловоза.

Проблем оштећених мостова 
током јунских поплава у значајној 
мери  је  ублажен :  „Сигмаауто  
компани“ је завршила радове у 
Брезовици на Тамнави, предузеће 
„Алексић“ обавило транспорт и 
монтажу мостовске конструкције у 
Новацима  код  Крстића  кућа ,  
„Агромакс“ припомогао изградњу 
моста на „Реци“ у Такову.

Тренутно, у Дирекцији се 
најзначајнији  посао  обавља  у 
канцеларији: у току је расписивање 
одобрених набавки за асвалтирање 
деоница  локалних  пу тева  у  
петнаестак села. 

Сво ј  допринос  да је  и  
Министарство за инфраструктуру: 
mинистар  Милутин  Мркоњић  
одобрио је помоћ за асвалтирање 
приступног  пута  до  школе  у  
Новацима и две деонице у Докмиру 
(ка Кршној Глави) и Руклади, у 
укупној вредности од 10 милиона 
динара, а очекује се да ће и РЕИК 
Колубара испунити свој део обавеза 
у погледу финансирања пројеката 
комуналне  инфраструктуре  у  
Општини Уб за 2010. годину.

- Da li su nas, poput snega,
ki{e ili poplava, i ove godine
iznenadile pare,- pita se Dragan
Jeli}, dipl, in`, rydarstva,
nosilac liste Grupe gra|ana?

IMA LI NADE ZA RADNIKE "TAMNAVCA",
"ZIMPE" I DRUGIH UBSKIH FIRMI?

ZAKASNELI [TRAJKOVI
Op{tinski sindikat

(ma {ta to su{tinski, u
ovom trenutku, zna~ilo)
nedavno je pokrenuo akciju
~ i j i c i q j e d a s e
r a d n i c i m a u b s k i h
preduze}a pru`i pomo} u
organizovawu pregovora
s a p o s l o d a v c i m a .
Radnici "Tamnavca" i
" Z i p m e " k o j i s u ,
svojevremeno, pretili
{trajkovima, tu`bama i
drugim na~inima borbe za
radni~ka prava, do{li su
u beznade`nu situaciju.

Naime, posle razgovora u
Ministarstvu finansija,
u kojem je uzeo u~e{}e i
predsednik op{tine
Vladislav Krsmanovi},
pokazalo se da nije mogu}e
" p o n i { t i t i "
privatizaciju: (~emu su se
radnici nadali) jer su
v l a s n i c i , p o m e n u t a
preduze}a, kupili od
akcionara. To je slu~aj i sa
"Tamnavom", kao i sa
ve}inom drugih firmi. Da
li je i pitawu samo
naivnost akcionara?

REKONSTRUKCIJA
PUTA UB-OBRENOVAC

iskori{}ene povoqne
vremenske prilike tokom
oktobra i novembra, pa }e
do Nove godine Ubqani
biti povezani pro{irenim
i kvalitetno izgra|enim
regionalnim putem za
Obrenovac. Doprinos
ministra Mrkowi}a, ka`u,
nije sporan u ovom poslu.

N a s l i c i :
predsednik Damwanovi}
sa profesorom doktorom
Milanom Nedeqkovi}em
k o j i j e o v o h d a n a
p r e d l o ` q e n z a
d o b i t n i k a P o v e q e
p o ~ a s n o g g r a | a n i n a
op{~tine Ub. (Op{irnije
na ~etvrtoj strani).

-Grupa gra|ana Dragan Jeli} je iza{la iz
vladaju}e kolacije na lokalnom nivou u maju mesecu,-
rekao je na nedavnoj konferenciji za medije nosilac
liste ove lokalne politi~ke opcije.- Nije ura|eno
niz poslova koje smo zajedni`Ki najavqivali, a s vi
su izgledi da od tih velikih projekata ove godine
ne}e biti ni{ta.

-Do septembra je "Kolubari" fakturisano
svega 13 miliona dinara,-nastavqa Jeli}.- Na
osnovu toga sumwam da }e onaj plan koji smo
dogovorili na po~etku biti ispuwen. Ne{to u tom
slislu je na pro{loj sednici rekao i sam predsednik
op{tine. Ispostavilo se da su nas pare iznenadile,
Posle snega, ki{e poplava, sada se pokazalo da su
nas i pare iznenadile. Dakle, problem nije do
"Kolubare" nego do op{tine i direkcije za ure|ewe i
izgradwu...

- Ono {ta na{a grupa gra\ana tra`i, posebno
je istakao Jeli},- je kontrola rada Direkcije i
lokalne samouprave. Mi smo tra`ili smenu
predsednika Skup{tine op{tine da bi omogui}ili
preuzimawe kontrole rada i op{tinskog ve]a,
zajedno sa upravniom odborima u javnim
preduze}ima. Nisu u pitawu li~ni razlozi, ali ona
opcija koja kontroli{e rad Direkcije, iz nekih
razloga zadr`ava onu strukturu qudi koja, po nama, ne
radi za dobro op{tine. Smatramoi da je propu{tena
gotovo cela godina, a opravdawa ne mogu da se svedu
na to da je opozicija opstruirala.

-@elimo da formiramo front sposobnih
qudi bez obzira na politi~ku opredeqenost, dodao
je jeli}.-@elimo da Ub povedu oni koji su u stawu da
realizuju pare koje su obezbe|ene u "Kolubari{, ali
kroz uspe{nu realizaciju onih projekata koji su
potrebni ovoj op{tini... Br`e, energi~nije, boqe...
pozicija i opozicija - zajedno. Za{to da ne?
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U dresu ^elsija

DESET GODINA OD PETOG OKTOBRA

IZOSTAO JE [ESTI
Promene kao ideja vodiqa - zvu~i

suvi{e poznato. Demokratska opozicija Srbije
je na{la kqu~: Vojislav Ko{tunica kandidat
koji je pristajao" najve}em broju bira~a.
Opozicija je "znala" za{to ga glasa, a oni drugi
su ga glasali jer su hteli " isto to - samo malo
druk~ije". Tako, bar, danas yvrdi ve}i broj
nekada{wih lidera DOS-a.

I, uspelo je. Do{ao je ~ovek sa nazivom
sela u svom prezimenu, isto onako kako su,
navodno, Tarabi}i predskazali (sada mo`e da
se prizna: sve smo izmislili - prim. autora)...

Pred Robnom ku}om, u Ubu, na{li su se
svi koji su sebe smatrali opozicijom,
ra~unaju}i i SPO-ovce, koji su, posle, mawe ili
vi{e, lagano prelazili u DHSS. Bilo je va`no,
tih oktobarskih dana, "skinuti" sa vlasti

Milo{evi}a. Mislili smo - posle }e i}i sve samo
od sebe. Ali, izostao je 6.oktobar. U to vreme,
neki su poku{avali pone{to na svoju ruku, kao
{to je to u~inio DOS na Ubu 2.novembra
2000.godine, kada su socijalisti "dobrovoqno"
glasali za "demokratiju"... Iskoristio je to
DHSS i dobio ubsku op{tinu, kao na tawiru...

A onda su do{li neki preleta~i ili
grupe, isterali "pitome", rekli "kumu da ustane
kako bi sela mlado`ewina svastika" i sve je
krenulo, ve{to maskirano, "u dobrom pravcu".
Koliko je taj pravac bio dobar mi{qewa su sve
vi{e podeqena. Sada je te{ko "vaditi kestewe"
i tra`iti opravdawa za ono {to je nepovratno
izgubqeno - vreme.

A Peti oktobar i u Ubu se pamti kao dan
kad je bilo "mnogo naroda u varo{i", kad se u
Glavnoj ulici igralo kolo u kojem su se na{li
mnogi koji su sa psovkama, isto to jutro,
ispratili aytobuse koji su krenuli put
Beograda...

U oktobru 2000. godine
 pred Robnom ku}om ...

NIJE ISPUWEN NAJAVQENI PLAN

M.M.

Na po~etku: "Svi Ubqani 
polude{e..." - Bora i Jova!

TRADICIJA

IZLET NA ZLATIBOR
Ubsko udru`ewe penzionera, koje je

do sada organizovalo niz uspe{nih
jednodnevnih izleta za svoje ~lanove,
nedavno je, sa dva autobusa, krenulo put
Zlatibora. Lepo raspolo`ewe, drugarske
po{alice, harmonika i kolo u pauzama
putovawa... ^inilo se da i ovog puta putnike
o~ekuje prijatan provod i dan ispuwen
zadovoqstvom zbog poseta destinacijama
koje su najavqene i koje su ogla{ene u pozivu
za prijave zainteresovanih. Me|utim,
pokazalo se da se odustalo od najavqenog
plana jer jedan broj putnika nije bio
zainteresovan za vo`wu "[arganskom
osmicom" i tu je, verovatno, po~eo
nesporazum i promena plana putovawa.

Ipak, za pohvalu je inicijativa
rukovodstva Udru`ewa penzionera i
wegovih aktivista koji su ve} planirali
putovawe u Topolu, na Oplenac i u
Aran|elovac na berbu gro`|a 9. oktobra.

POVEQA PO^ASNOG GRA\ANINA

INICIJATIVA UBQANA
Pokrenuta inicijativa da prof.dr.

Milan Nedeqkovi},bude prvi dobitnik
najve}eg op{tinskog priznawa

Posle javnog predloga Miodraga
Mili}evi}a Pukija, izre~enog na "Ubskim
letwim ve~erima" ("Grafiti 2010.") grupa
gra|ana do{la je na ideju da uputi i
zvani~an predlog predsedniku op{tine,
Op{tinskom ve}u i Skup{tini op{tine da
profesoru doktoru Milanu Nedeqkovi}u
bude dodeqena Poveqa po~asnog gra|anina
Uba.

Profesor doktor Milan Nedeqkovi} je za svo vreme svog
rada u medicini nesebi~no pomagao svojim pacijentima, a posebno
Ubqanima. Veliki broj je onih kojima je, prakti~no, spasao i
produ`io `ivotni vek. O wegovim zaslugama na nau~nom, humanom
i svakom drugom planu, kad je u pitawu wegovo rodno mesto,
najboqe govore wegova dela - pacijenti, naglasio je u Predlogu
upu}enom nadle`nima Miodrag Mili}evi}.

koju je rekao, za "Blic", da mu je najdra`a od svih ostalih).
Godine  1982. diplomirao je na Medicinskom fakultetu u 

Beogradu, gde je, 1989. magistrirao iz oblasti kardiologije, a 1991.
zavr{io i specijalisti~ke studije. Tako|e, na Medicinskom
fakultetu, godine 1999. doktorirao sa temom " Ergonovinski test
u predikciji koronarnog arterijskog spazma. Izabran u zvawe
vanrednog profesora na Medicinskom fakultetu u Beogradu iz
predmeta "Interna medicina - kardiologija" 2006. godine.
Izabran je na pro{lom kongresu Udru`ewa kardiologa Srbije za
budu}eg predsednika tog Udru`ewa, kao i za predsednika radne 
grupe za interventnu kardiologiju.

Milan Nedeqkovi} je ro|en 15. sepetembra 1957. u
Beogradu. Osnovnu {kolu i gimnaziju zavr{io je u Ubu. Progla{en
za najboqeg u~enika generacija od 1969. do 1980. godine - Gimnazije
"Branislav Petronijevi}" (Diploma najboqeg gimnazijalca za

Zoran Savkovi} i Slobodan Mili}evi}, na "Grafitima 2010" su
evocirali uspomene na dane kada su minuti odlu~ivali o `ivotu, a
doktor Nedeqkovi} obezbedio jo{ jedan neophodni stent...

Miodrag
Mili}evi}
Puki

Uspomena sa Zlatibora
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Pi{e: VEROQUB BABI]     -

Na Festivalu je u~e{}e uzelo 83 izlaga~a od kojih 41 izlaga~
zimnice i to 11 sertifikovanih a 30 sa proizvodima doma}e
radinosti. Bilo je tu i 13 proizvo|a~a vo}a i povr}a iz
okolnih mesta a proizvo{a~i zimnice stigli su iz svih
krajeva Srbije.
 O ekonomskoj opravdanosti  ove manifestacije svedo~e re~i 
jednog od izlaga~a da je do podne prodao sve koli~ine i da je
mogao prodati sigurno jo{ puno toga a stigao je sa juga Srbije.
Manifestacija je po~ela ma`oretkiwama i maskenbalom koji
su priredili pred{kolci i osnovci iz Koceqeve a pored
festivala organizovano je i takmi~ewe u pripremawu
lova~kog gula{a na  kome je najboqi gula{ u konkurenciji 42 
kotli}a, pripremila ekipa iz  Kaone a po mi{qewu stru~nog 
`irija odmah za wima su ekipe iz Batajnice i Kostajnika.
Prate}a manifestacija bila je revija 10 folklornih
ansambala kao i susreti `ena u ve~erwim satima.

DRUGI FESTIVAL
ZIMNICE U KOCEQEVI

U subotu, 25, septembra odr`an je festival
zimnice. Ki{a je onemogu}ila ve}u posetu ,
ali se u Koceqevi, ipak, okupilo oko 2.000
zainteresovanih za nabavku zdravih proizvoda
iz ovog kraja, a posebno vo}a i povr}a, kao i
drugih namirnica za zimnicu.

PRVI KOCEQEVA^KII KLIMA
 BLOK MARATON

KATARINA LUKI] 
POBEDNIK ELIT MODEL LUK
Када је пре само годину дана закорачила у свет моде,

седамнаестогодишња Катарина Лукић из Коцељеве, ни сањала није да ће
башонабитипобедницаизбораRimelElitmodel luk за 2010. годину.
Након финала, одржаног прошлог петка у Хајату у Београду,Катарина је
изјавила да су припреме за ово такмичење биле напорне, али да је имала
јакувољуида је због тогаиздржала.

-Имала сам позитивну трему пред почетак.Знала сам да ми је то
вече јако битно и зато сам се потрудила да се представим у што бољем
светлу - изјавила је Катарина која је најпре понела титулу леџенд девојке
за наредну сезону.Она ће са овоммодном компанијом промовисати јесењу
колекцијукрознизпромотивнихактивностиовогбренда.

Како каже, подршка породице, дечка Немање и пријатеља, била
јој је веомаважна.

Поред моде, образовање и усавршавање, су примарне ствари у
њеномживоту.

Катарина је ученица четвртог разреда Средње школе у
Коцељевиидо сада је билаодличанђак.

-Протекле године сам због обавеза често изостајала из школе али
сам имала пуно разумевање, како од стране разредне тако и директора.
Још увек не Знам да ли ћу, због потенцијалних уговора, редовно или
ванредно завршити средњу школу, након које бих желела да упишем
Учитељски факултет, - прича pobednica ovog takmi~ewa i dodaje da jo{

Na prvom maratonu u op{tini Koceqeva, koji 
je odr`an pod nazivom ”Koceqeva~ki Klimablok
maraton”, takmi~ari iz Srbije, Republike Srpske,
Ma|arske i Austrije nadmetali su se u tri kategorije:

maratonu, polumaratonu i Trci
zadovoqstva (3 km).

Z a t i t u l u n a j b o q e g
takmi~ara maratona izborio se
Sreten Ninkovi}, na{ aktivni
reprezentativac ostvariv{i
vreme 2:31:15, dok je u `enskoj
kategoriji prva pre{la start
Katalin Farka{ iz Ma|arske
ta~no nakon 3 sata, 5 minuta i 31
sekunde. Neizvesno do samog kraja
bilo je i u polumaratonu gde je prvu
p o z i c i j u z a u z e o M i r o s l a v
Komar~evi} iz Beograda, a
\ur|ina Mihajlovi} iz Republike
S r p s k e p o k a z a l a s e k a o
n a j i z d r ` q i v i j a m e | u
takmi~arkama.

Interesovawe za u~e{}e

u maratonu i polumaratonu pokazalo je 80 takmi~ara, a zanimqivo je da
je svoje ve{tine u trci odmerio i najstariji u~esnik Miloje Andri} iz
Beograda koji je na pragu devete decenije.

Koceqeva~ki Klimablok maraton organizovala je op{tina
Koceqeva u saradwi sa Forumom za razvoj lokalnih inicijativa iz
Koceqeve, uz pomo} ve}eg broja volontera i podr{ku generalnog
sponzora, Klima blok-a kompanije Zorka Opeka.

-Organizuju}i ovakav doga|aj op{tina je `elela da promovi{e
zdrav `ivot i da se poka`e kao dobar doma}in i uspe{ni organizator
velikih manifestacija. Drago nam je {to je kompanija Zorka Opeka
prepoznala zna~aj ovakvog doga|aja za lokalnu zajednicu i nadamo se da
}e ovaj na{ koceqeva~ki Klimablok maraton ve} naredne godine
postati tradicija - izjavio je Veroqub Mati}, predsednik op{tine
Koceqeva.

Klimablok maraton je startovao u centru Koceqeve, a trasa je
prolazila kroz okolna mesta: Suboticu, Qutice, Kamenicu i Dowe
Crniqevo da bi pored fabrike Zorka Opeka takmi~ari napravili
zaokret i vratili se na startnu poziciju.

-Uvek smo otvoreni za nove doga|aje koje pokre}e op{tina i
rado }emo i u budu}nosti podr`avati projekte koji }e na{im kom{ijama,
posebno mladim sugra|anima u op{tini Koceqeva omogu}avati boqi,
zdraviji i kvalitetniji `ivot. Mi smo i do sada oslu{kivali potrebe
zajednice u kojoj poslujemo i pomogli FK Borac iz Rakovca i Rukometni
klub Metaloplastika iz [apca. Verujemo da samo udru`enim naporima
mo`emo svi da idemo napred - izjavio je Markus Bogdanovi}, predsednik
Alas Holdinga za Srbiju, u okviru koga posluje kompanija Zorka Opeka.

KOCEQEVA^KE NOVOSTI
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   (Specijalni saradnik iz Vladimiraca Sveta Ga{i})
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Pi{e: Milan
Bosiq~i}

^UVARI MOGA 
DETIWSTVA (2)

IN VINO VERITAS 10

Vino je najve}i arheolog erotike. Nastalo od
sun~ane vreline, `e`ane `drake, osvetqava tamu
nestavr{enstva. Da li je mogu} Eros nesavr{enog? Da li
je mogu}, nezdrav duh u zdravom telu? U toj ta~ki zdravog
i bolesnog mogu} je danas dodir savr{enog i
nesavr{enog.

Sunce, voda, vazduh su jedina mogu}a logika na{eg
postojawa, malo za pravu `ivotnu zagonetku. Name}e se
`ivot bez problema kao problem. Tako se javqa sumwa,
ru{e}i logiku dobra. Hladna, skepti~na, vodi u la`.
Uvla~eni smo u sumwu toliko dugo da po~iwemo da
sumwamo u sumwivost sumwe.

Dosta mi je onih koji sumwaju, nesumwaju}i. Tako
mo`e da se "sili" `ivot ali se ne obnavqa misao niti
uveseqava duh. Da li je mogu}e pravqewe nove ku}e
ikqu~ivo ru{ewem stare? Gde se udobno smestiti dok se
gradi sawana ku}a. Mo`da se i stara mo`e srediti da bi
nam u woj bilo udobno. U ku}i `ivota mora biti lepo,
lako, meko i oqu}eno. Izvoditi radove `ivota najte`i je
ali i najlep{i posao. Samo tako je mogu}a i ona druga
lep{a i boqa ku}a. Samo tako nam `ivot ne}e biti
privremen.

Erotska li~nost je stvorena od savr{enog i
nesavr{enog od smrtnog tela i besmrtne du{e, dakle, od
vere i razuma. ^uvari moga detiwstva su sa~uvali moju
ku}u. ^uvari ku}e, ulice, kvarta, kraja, grada, domovine
svoju misiju su zapo~iwali udru`ivawem u borbi, borba
je jedini razlog za dru`bu. Borba za boqe i lep{e, borba
za istinu, borba za uspeh, za devojku, za snove...

Ub je tih {ezdesetih godina bio naoru`an
vazdu{nim pu{kama, pi{toqima pa i floberkama.
Nikom nikada nije padalo na um da, danas zabraweno
oru`je , koristi u tu~i, sva|i ili gu`vi. Nikada ni jedna
dijabola nije pogodila niti povredila nekoga na Ubu.
Ga|alo se u metu na bezbednim mestima. Po{tovala su se
pravila kraja a oru`je bilo deo sporta. Svaki kraj
"portqani", "liva|ani", "poto~arci", "preko{orci",
"prekonasipci", `iveli su svoj deo detiwstva. Li~ili
su na kraj u kome su `iveli. Svako je imao svoj fudbalski
klub, svoje klikera{e, svoje frajere, svoje `enske,
muziku i peva~e, svoje idole, pa i svoju streqa~ku
dru`inu. Na{ kraj, portqani, dao je i najvi{e takmi~ara
u streqa~kom klubu Ub: Ze}ir Ibrahimi (poslasti~ar i
Vajdinov stric).Jakovqevi} Mihailo Xajac, najboqi
bilijarista svih vremena na Ubu. Jevti} Miroqub
(pekar), ]ira Pani} (trgovac), bra}a Mirko i Ninko
Ninkovi} (najuspe{niji i najaktivniji sportisti
strqa{tva), Bosiq~i} @ivorad (na~elnik Vojnog odseka
i predsednik kluba).

Najve}i uspeh streqa~kog sporta na Ubu, postigla
je Osnovna {kola iz Pambukovice. Vo|eni istruktorom
Ninkovi} Mirkom, na regionalnom takmi~ewu u [apcu,
ostavili su iza sebe i Loznicu i Vaqevo i Qig i
Lajkovac. Bilo je komi~no wihovo ~u|ewe kada su se
pojavili iz jednog sela i prvi put u `ivotu videli
profesionalno streli{te. Nisu ni znali kako se koriste
pokretne mete, durbini, niti zakloni za o~i. Pobedili
su jer su voleli ono {to su imali a nisu tra`ili ono {to
im i nije bilo potrebno. Videli su sebe, svoj ciq i svoju
`equ. Nisu `iveli od velikih teorija, inicijativa, niti
projekata, nije im smetao "`ivot sa oru`jem". Kako
podi}i ku}u koju smo sru{ili? Da li smo shvatili da
"privremeni moral", "privremena mera", pa ~ak i
"privremeni Bog" nisu za ve~nost.

Vino i oru`je ne idu zajedno. Mnogo vina donosi
mnogo radosti ako mu je cena "malo". Znati ga u`ivati
isto je {to i znati graditi u`ivawe. Znati upotrebiti
oru`je zna~i u`ivati samo u pobedi, sre}i i radosti koju
donosi pogodak u metu.

Re{ewe nikada nije bila meta. Najboqi znaju gde
treba pogoditi. Ponekad, obi~an novinarski ~lanak,
usre}i ~oveka. Tekst Qiqane Veskovi} podsetio me da u
ruci dr`im ~a{u. Uzdravqe, strelci! Va{ jezik je
o{tar, prav, ciqan. Vi znate {ta govorite. Jedni govore
{ta znaju, a drugi znaju {ta govore.

Potpisan je projekat pod nazivom
"@ivot bez oru`ja 2010/11"
Q i q a n a V a s k o v i }

( Glas Tamnave, broj 46 2010)

Putovawe do mesta Sindirgi, koje se
nalazi u azijskom delu zemqe, trajalo je oko
trideset sati. Slobodno vreme u polasku je
maksimalno iskori{}emo, te su Ubqani ovom
prilikom obi{li znamenitosti Istanbula. I
pored kratkog vremena za odmor, energija za
trodnevni nastup im nije nedostajala.

Tokom septembra meseca vr{en je upis
novih ~lanova u sve sekcije i ansamble
Kulturno-umetni~kog dru{tva "Tamnava". Odziv
je vi{e nego zadovoqavaju}i, po~ev od najmla|e
folklorne grupe do prvog ansambla. Novina u
dosada{wem radu Dru{tva je formirawe i upis
u novu grupu veterana. Kako isti~u, po ugledu na
okupqawa rekreativaca koji su se bavili
pojedinim ekipnim sportovima na Ubu, kao {to
su fudbaleri, ko{arka{i, rukometa{i, tako }e
i folkloristi dobiti priliku da nastave sa
aktivnostima iz mladosti.

"TAMNAVA" U AZIJI
ZAPA@EN NASTUP UBQANA U TURSKOJ

"Fenomenalno !", kratko i jasno je
odgovorio Nemawa Jovanovi}, menaxer KUD
"Tamnava", kada smo ga pitali kako su se proveli u
Turskoj od 14. do 19.septembra na festivalu u
gradu Sindirgi.

- Moram da istaknem u ime svih ~lanova
na{eg Dru{tva da smo jo{ pod utiskom zbog na~ina
na koji smo do~ekani u Tuskoj, organizacije
festivala i kompletnog putovawa. Na festivalu
je u~estvovalo ~etrnaest grupa iz deset zemaqa, a
najprijatnije iznena|ewe za nas bilo je
nezaboravno dru`ewe sa Hrvatima i Bosancima,
koji su ~ak organizovali `urku u na{u ~ast.

- Festival je bio na, zaista, visokom nivou
i predstavqa jedan od najzna~ajnijih u Turskoj. Sve
nastupe pratio je i gradona~elnik op{tine
Sindirgi, od koga smo na prijemu svi pojedina~no
dobili poklon. Tom prilikom je izrazio `equ da 
wihovo kulturno-umetni~ko dru{tvo dogodine
gostuje na Ubu, a pohvalio nas je i kao grupu koja je
najvi{e pokazala i bila najmawe zahtevna na
festivalu, - sa ponosom isti~e Jovanovi}.

Nakon ~etvrtog ovogodi{weg gostovawa u
inostranstvu, ubski folkloristi imaju razloga za
zadovoqstvo. Kako ka`u, utisak je da su svojim
sklopom igara, iz razli~itih delova Srbije,
ostavili najupe~atqiviji trag na festivalu.

Ubski lovci - nekad...
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PRIREDILA:
Dragana Jankovi}

A u parku sve stoji - kako stoji...

Pi{e:
Milan Bo`i}

Dru{tvo treba rehabilitovati tako {to mlade treba za{titi od
pogre{nih vaspitnih uzora i uticaja. Porodici treba pomo}i da vrati svoju
vaspitnu funkciju, u ~emu veliku ulogu treba da imaju {kola i osposobqeni
nastavnici. To podrazumeva reformisawe ciqa vaspitawa.

Svedoci smo sve u~estalijeg nasiqa i sukoba me|u decom, decom i
roditeqima, u~enicima i nastavnicima. Sve se to o~ekivalo i najavqivalo.
Upozoravali smo javnost, obra}ali se prosvetnoj vlasti, pisali i govorili.
Na mnogobrojnim pompeznim konferencijama i skupovima o "hvala Bogu,
zaustavqenoj "reformi", oni koji su upozoravali da }e takva reforma, pa i
svaka koja ne podrazumeva podr{ku porodici, propasti - bili su nazvani
primitivnim i agresivnim.

Pedago{ki pluralizam
U Americi su osve}eni uveliko "pre`iveli" u nameri kako

za{tititi svoju decu od pogre{nih vaspitnih uzora i uticaja, na prvom mestu
od televizije. Mi smo zemqa u izumirawu, prognoze govore da }emo za
nekoliko decenija biti nacionalna mawina u Srbiji. Ne{to treba hitno
preduzeti na svim frontovima i za{to se, pored tolikog svetskog iskustva,
prepustiti stihiji i slu~aju. [ta se konkretno desilo srpskoj porodici?

Posleratni dru{tveni sistem gradio je vaspitnim monizmom
(jedinstvom) svih mogu}ih vaspitnih faktora svoj poredak i ~oveka. Stihija
i slu~aj su apsolutno bili iskqu~eni, a svako odstupawe od uniformnog
bilo je sankcionisano. Sledi duga vladavina perioda (posledwa decenija
20. veka) kada nije bio va`an sistem, ve} opstanak vlasti. Negovan je
vaspitni pluralizam (raznolikost), ali u najnegativnijem smislu,
anarhi~nom. Dru{tvo je do`ivelo socijalnu, ekonomsku, moralnu,
pedago{ku i psiholo{ku kataklizmu. Nadre|eni od najni`e do najvi{e
dru{tvene instance negovali su neodgovornost i nerad kako bi opstali na
rukovode}im mestima, deklarativno nude}i prava obespravqenom radniku
i ~oveku uop{te, uz to mu nude}i jeftinu zabavu preko najmo}nijeg saveznika
- televizije.

Televizija u ulozi vaspita~a
Pritisak na ~oveka kao individuu bio je ogroman i nu`no postao deo

porodi~ne svakodnevnice. Na drugoj strani, nastavnici su i{li linijom
nezamerawa, jer za{to bi kad im je "radio i onako svirao", a uz to su na prvom
mestu i oni deo porodice. Za to vreme vr{waci, ulica i televizija
preuzimaju ulogu vaspitawa na{e dece.

Vaspitawe se odlagalo za neko boqe vreme. To "boqe" nije do{lo,
ali je do{lo do potro{a~ko-komercijalnog sistema za koji roditeqi nisu
bili pripremqeni a uz to i zbuweni, prepustili su decu poplavi
pomodarstva preko televizije i kompjutera. Zastra{uju}i bi bio podatak
koliko "ubistava" dete izvr{i u toku dana za kompjuterom u igricama, gde
krv pqu{ti na sve strane, zapquskuju}i i slivaju}i se niz ekran, koliko
poga`enih pe{aka, poru{enih zgrada, polupanih automobila, ispaqenih
bombi... Od tolikog straha deca su postala imuna na strah, ne pla{e se
ni~ega. Uz to `ive u virtuelnom svetu, misle}i da }e izbodeni ustati, kao
junak u igrici. [ta sada?

Kada se javno govori o krizi porodice, aludira se u prvom redu na
w e n u s o c i j a l n o - e k o n o m s k u k r i z u . O m o r a l n o m d n u k o l e v k e
dru{tva/porodice javno nije popularno govoriti, naro~ito ne me|u
politi~arima, koji od izbora do izbora sakupqaju glasove. Re{ewe postoji i
prvo je navedeno: osposobiti porodicu da bude "filter" za sve {to dolazi 
od televizije i kontrolu vremena i nadzor nad kompjuterskim igricama koje
igraju. Tu, zatim, dolazi i osposobqavawe roditeqa za vaspitnu funkciju
jer za vaspitawe treba i znawa.Roditeqi su zbuweni treba im pomo}i
sistematskom podr{kom. .

OSNOVNA [KOLA "DU[AN 
DANILOVI]" RADQEVO

ZA SRE]NIJE
DETIWSTVO

"Trka za sre}nije detowstvo" je
najmasovnija humanitarna aktivnost
Crvenog krsta Srbije , ~iji je ciq
p o b o q { a w e s o c i j a l n o g p o l o ` a j a
ugro`enih kategorija dece pa su, kupovinom
startnog broja, osnovci u Radqevu,
prakti~No uputili pomo} onima kojima je ona
potrebna. Akcija je sprovedena 24.
septembram a ovogodi{wi moto trke bio je
"Imamo ciq - do|i na start".

U Radqevu su u~enici osnovne
{kole, predvo|eni svojom nastavnicom
Danijelom Panteli}, nedavno zasadili
DRVO MIRA u svom {kolskom dvori{tu.Bio
je to, kako su rekli, skroman doprinos
obele`avawu SVETSKOG DANA MIRA. Ina~e,
deo {kolskog dvori{ta na kojem se nalazi
ve}i broj sadnica, na`alost, prema
aktuelnom projektu, bi}e `rtvovan zbog
izgradwe balon sportske hale. Obja{wewe:
potreba da hala bude u neposrednoj blizini
{kolske zgrade.

SADNICA KAO
DOPRINOS DANU MIRA

PORED ISKUSTVA SVETSKIH ZEMAQA, 
DECA, U^ENICI I MLADI U SRBIJI 
PREPU[TENI SLU^AJU

ODLAGAWE VASPITAWA

JO[ JEDNO NEZABORAVNO PUTOVAWE

SEDAM DANA KROZ EVROPU
Grupa Ubqanki tradicionalno,

svake godine, najmawe jednom,
odlazi na turisti~ko putovawe po
Evropi. Ovog puta bio je to put po

Evropi od devet dana. Ulm, Keln,
Amsterdam, Brisel, Luksemburg,
Strazbur i [tutgart }e ostati u
nezaboravnoj uspomeni.

Za dugo se}awe - grupa 
Ubqanki u Holandiji

Pozori{te Ra{a Paovi} iz Uba
yzvratilo je gostovawe, 18. septembra,
pozori{tu Miroslav Anti} iz Sente.
P r e d s t a v a " P a z a r n i d a n " j e d o b r o
prihva}ena kod publike s obzirom da srpski
jezik govori mali procenat gra|ana Sente.
Stara predstava nije jo{ dovoqno igrana,je
o tekstu "Heroji" Predraga Peri{i}a,
pozori{na komedija u dva dela. Kao
re`iser, potpisa}e se Zoran Savkovi},
doajen amaterskog pozori{ta u Ubu.

AMATERSKA
POZORI[NA
SCENA HEROJI

Po~ele su probe



POSETA AMERI^KE AMBASADORKE, MERI VORLIK,
UBSKOJ OP[TINI

ДОБРА САРАДЊА СА USAID-ом

Stefan Teodosi}
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SEKA NEDEQKOVI] PARIPOVI] NIKOLE
VEROQUB MITROVI]

MILOJE PETKOVI]

Tvoji Micka i Ma}a

Dana 8.10. 2010. godine
navr{ava se ~etiri godine 

od smrti na{eg dragog

Hvala ti za svu qubav
i dobrotu kojom si nas 
nesebi~no obasjavao

Vreme prolazi, 
a na{a se}awa i qubav 

ostaju zauvek

Tvoji uku}ani

SE]AWE
09.10.2003 - 09.10.2010

Voqeni ne umiru,
dok `ive oni koji ih vole

Tvoji Vera, Mi{a, Sa{a, 
Sawa, Mirjana, Aca,

 Bojan i Marija

SE]AWE
28.09.2001 - 28.09.2010.

Tvoji najmiliji

DOCE

Dana 26.09. 2010. godine
navr{ava se deset godina 

od smrti na{eg dragog

Nikada te ne}emo
zaboraviti

Tvoji najmiliji

IN MEMORIAM

MILICA MOLOVI]
1947 - 2010.

Ostavila si vredna dela 
i divne uspomene koje vreme

ne}e izbrisati

U nedequ 19.09.2010 godine, ispratili smo na ve~ni 
odmor na{u dragu koleginicu i dugogodi{wu 

direktorku

Kolektiv
O[ "Sveti Sava"

Pambukovica

Zauvek }e{ ostati
u na{im srcima

SE]AWE
08.10.2008 - 08.10.2010

@IVODARKA TRGOV^EVI]
CUNA

Nikada te ne}emo zaboravati,
zauvek }emo ti biti zahvalni

na qubavi i podr{ci
koju si nam pru`ala

Tvoji Goran, Maja i Awa

MILICU MOLOVI]
1947 - 2010.
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ZA ZVAWE
1. DIPLOMIRANI EKONOMISTA
2.DIPLOMIRANI PRAVNIK
UPISUJE U:
1. Prvu godinu - uslov: zavr{ena
sredwa {kola
2. Drugu godinu studija za studente
sa drugih fakulteta (prelazak)
3. U tre}u godinu sa vi{ih {kola
i fakulteta
4.UPIS U ^ETVRTU GODINU - zavr{ena
visoka {kola (180 bodova)
Nastava se izvodi i [apcu
Upis je u Vladimircima i [apcu

Subotom od 10 do 13 ~asova
Utorkom od 17 do 19 ~asova

na telefon 015 353 626
Svakog radnog dana posle 20 ~
na telefon 015 349 392 ili
065 69 57 795
ili 064 19 55 838 UPIS JE U TOKU

INFORMACIJE

FAKULTET ZA OBRAZOVAWE
RUKOVODE]IH KADROVA

NOVI SAD

JP "DIREKCIJA ZA URE\EWE
I IZGRADWU" OP[TINE UB

O B J A V Q UJ E
Da vr{i poslove:

1.Stru~nog nadzora nad izgradwom
objekata i:

2.Tehni~ke preglede izgra|enih
objekata (radi dobijawa upotrebnih

dozvola)
Obave{tewa: 014 412 222 - 416 222

VISOKA [KOLA ZA RA^UNOVODSTVO I 
BERZANSKO POSLOVAWE

USLOVI UPISA U PRVU GODINU - Zavr{ena sredwa 
{kola tre}eg i ~etvrtog stepena
USLOVI UPISA U DRUGU GODINU - Zavr{ena prva
godina vi{e {kole ili fakulteta
USLOVI UPISA U TRE]U GODINU - Zavr{ena vi{a
{kola ili dve godine fakulteta

Visoka {kola za ra~unovodstvo i berzansko
poslovawe ima savremeni nastavni program koji je u
svemu usagla{en sa Zakonom o visokom obrazovawu i
Bolowskom deklaracijom.

Nastavni plan i program namewen obrazovawu
budu}ih ra~unovodstvenih berzanskih stru~waka, kao i
onih iz oblasti revizije. Prva godina studija je ista za
oba smera i ona pru`a jedinstvenu obrazovnu osnovu
neophodnu za budu}a zvawa ra~unovo|a, revizora i
brokera.

NASTAVNI PLAN - SMER RA^UNOVODSTVO I 
REVIZIJA

Prva godina: 1. Makroekonomija; 2. Ekonomika
preduze}a; 3. Osnovi informatike; 4. Sociologija
m e n a x m e n t a ; 5 . M i k r o e k o n o m i j a ; 6 . O s n o v i
ra~unovodstva; 7. Matematika; 8. Engleski jezik;
Druga godina - obrazovni predmeti: 1. Finansijsko
ra~unovodstvo i bilans; Statistika; 3. Finansijska
matematika; 4. Profesionalna informatika; 5.
Engleski jezik 2; 6. Stru~na praksa;
Izborni predmeti (3-6): 1. Elektronsko poslovawe; 2.
Berze i finansijska tr`i{ta; Berzansko pravo; 4.
Poslovno pravo; 5. Poslovno planirawe; 6. Specijalna
ra~unovodtva;
Tre}a godina - obrazovni predmeti: 1. Upravqa~ko
ra~unovodstvo; 2. Javne finansije; 3. Finansijski
menaxment; 4. Revizija; 5. Analiza finansijskih
izve{ataja; 6. Engleski jezik 3; 7. Stru~na praksa; 8.
Zavr{ni rad; Izborni predmeti (2-4): 1. Monetarna
ekonomija; 2. Teorija investirawa; 3. Revizija u
osigurawu; 4. Tehni~ka analiza hartija od vrednosti;

SMER BERZANSKO POSLOVAWE
Druga godina - obavezni predmeti: 1. Berze i finasijska
tr`i{ta; 2. Statistika; 3. Finansijska matematika; 4.
Profesionalna matematika; 5. Engleski jezik 2;
6.Stru~na praksa;Izborni predmeti (3-6) : 1.Elektronsko
poslovawe; 2. Finansijsko ra~unovodstvo i bilans; 3.
Berzansko pravo;

4. Poslovno pravo; 5. Poslovno planirawe; 6.
Me}unarodne poslovne finansije;
Tre}a godina - obavezni predmeti: 1. Teorija
investirawa; 2. Tehni~ka analiza hartija od vrednosti;
3. Finansijski menaxment; 4. Analiza finansijskih
izve{taja; 5. Monetarna ekonomija; 6. Engleski jezik 3; 7.
Stru~na praksa; 8. Zavr{ni rad; Izborni predmeti (2-4) :
1. Javne finansije; 2. Revizija; 3. Revizija u osigurawu;
4.Upravqa~ko ra~unovodstvo;
___VISOKA [KOLA ZA MENAXMENT U SAOBRA]AJU

POSLE ZAVR[ENE OVE [KOLE MO@ETE SE
ZAPOSLITI U POLICIJI, AUTO-[KOLAMA, CARINI,
[PEDICIJI, U OP[TINAMA, U SAOBRA]AJNIM
PREDUZE]IMA, NA @ELEZNICI , U JAT-u, U SERVISIMA
ZA TEHNI^KI PREGLED VOZILA, NASTAVA SE IZVODI:
PETKOM POSLE PODNE I SUBOTOM
-USLOVI UPISA: Diploma o zavr{enoj sredwoj {koli
(overena fotokopija), svedo~anstva sva ~etiri razreda, 
odnosno, tri razreda sredwe {kole (overena
fotokopija), izvod iz mati~ne kwige ro|enih (ne stariji
od 6 meseci), tri fotografije (4,5 h 6 cm), potvrda o
uplati tro{kova klasifikacionog ispita.
PRIJEMNI ISPIT - Sadr`aj ispita : Test op{te kulture
i informisanosti polae se u pisanoj formi za kandidate
sa zavr{enom ~etvorogodi{wom {kolom. Kandidati sa
t r o g o d i { w o m s r e d w o m { k o l o m p o l a ` u i
kvalifikacioni test. Pravo upisa na tre}u godinu
studija imaju kandidati koji su zavr{ili vi{u {kolu
NASTAVNI PLAN
Prva godina: 1. Uvod u ekonomiju; 2. Sociologija; 3.
Osnovi menaxmenta; 4. Privredno pravo; 5. Poslovna
informatika; 1. Engleski jezik 1; Izborni predmet: a.)
Poslovna etika; b.) Ruski jezik;
Druga godina: 1. Ekonomika i organizacija poslovawa; 2.
Manaxment qudskih resursa; 3. Osnove saobra}aja i
transporta; 4. Ekolo{ki manxment u saobra}aju; 5.
Upravqawe javnim sektorom; 6. Osnove marketinga; 7.
Engleski jezik 2; Izborni predmet: a.)Poslovna
komunikacija; b.) Ruski jezik; 9.Stru~na praksa;
Tre}a godina: 1. Saobra}ajni sistemi; 2. Saobra}ajno
transportno pravo; 3. Marketing u saobra}aju; 4.
Bezbednost i kvalitet usluga u saobra}aju; 5.
Saobra}ajna sredstva i infrastyruktura; 6. Menaxment
u saobra}aju; 7. Izborni predmet : a.)Ekonomika
saobra}aja; b.) Logistika i tehnologija saobra}aja; b.)
Metode istra`ivawa u saobra}aju; 8.)Stru~na praksa 2;
9. Izrada i odbrana zavr{nog rada.



Tradicionalna
akcija merewa krvnog
pritiska i deqewa
edukativnog materijala
povodom "Svetskog
d a n a s r c a ,
26.septembra" odr`ana
je i ove godine u ubskom
parku, ispred Gradske
b i b l i o t e k e . U
organizaciji Crvenog
krsta Ub i Doma
zdravqa na pazarni
d a n , u p e t a k
2 4 . s e p t e m b r a ,
gra|anima Uba su
p r e d o ~ e n i
potencijalni rizici
koji mogu dovesti do
n a s t a n k a
kardiovaskylarnih
bolesti.

-Svakodnevni
`ivot je "trka bez
prestanka", pa ipak
povremeno se suo~imo,

AKCIJA MEREWA KRVNOG PRITISKA
uglavnom sedimo, nerviramo se, pri tome se i
gojimo. U svakodnevnim kontaktima prosto
isijavamo nervozu i mrzovoqu. I tako, uprkos
postignutom, ne ose}amo se dobro, po{to takvim
na~inom `ivota lagano, ali sigurno, idemo u
susret ka poreme}ajima sopstvenog zdavqa, -
zakqu~ak je Slobodana Molovi}a, sekretara
Crvenog krsta Ub.

CRVENI KRST UB I DOM ZDRAVQA

Prezentacija rezultata ovog
najve}eg doma}eg projekta u narednih
deset godina, odr`ana je u EPS-u
9.septembra za predstavnike op{tine
U b , L a z a r e v a c i L a j k o v a c ,
predstavnike ostalih struktura EPS-
a i m e d i j e , a 1 0 . s e p t e m b r a z a
p r e d s t a v n i k e i n v e s t i t o r a ,
investicionih fondova i bankarskih i 
finansijskih institucija. Obra|iva~i
projekta, investicionih fondova i
b a n k a r s k i h i f i n a n s i j s k i h
institucija. Obra|iva~i projekta su
Vattenfall Europe Mining Consulting iz
N e m a ~ k e i R u d a r s k o g e o l o { k i
fakultet u Beogradu.

Ovaj projekat je istovremeno
ra|en sa izradom Plana generalne
regulacije PK "Radqevo" ~iji je
obra|iva~ Institut za urbanizam i
arhitekturu Republike Srbije iz
Beograda.

Na osnovu 434 istra`ne
bu{otine na ovom kopu, utvr|ene su
ukupne rezerve ugqa od 515 miliona
tona. U utvr|enim granicama kopa,
nalazi se 488,3 miliona tona ugqa uz

Stru~ni savet EPS-a je, 8.septembra, usvojio "Idejni 
projekat sa Studijom opravdanosti eksploatacije ugqa 

na PK Radqevo"

KOP "RADQEVO"

USVOJENA FIZIBILITI
STUDIJA I IDEJNI PROJEKAT

Eksploatacione rezerve ugqa su
utvr|ene na 499,3 miliona tona od ~ega
je u prvom sloju 354,8 miliona tona sa
7.234 KJ/kg i 94,5 miliona tona u drugom
sloju ne{to slabije kalori~ne
vrednosti od 5936 KJ/kg. Ukupna
prose~na kalori~na vrednost ugqa je
oko 7000 KJ/kg. Imaju}i u vidu vrlo
povoqan odnos jalovine i rude (3,08:1),
ovaj projekat se ocewuje kao ekonomski
izuzetno povoqan.

S t u d i j a s a d r ` i , i z m e | u
ostalog, sve potrebne finasijske
veli~ine, terminske i dinami~ne
planove, kao i studije uticaja na
` i v o t n u s r e d i n u i p l a n o v e
rekultivacije.

Po svojoj veli~ini, povr{inski
kop "Radqevo" bi}e najve}i u Evropi.
Plansko podru~je obuhvata oko 7000
hektara. Eksploatacija ugqa treba da
krene 2014 godine. Najve}u proizvodwu
kop treba da postigne 2020 godine od
o k o 3 0 m i l i o n a e v r a , d o k s e
realizacijom projekta, prema Studiji,
o~ekuje profit od oko 1341 milina evra.
Sve to je doprinelo nedvosmislenom

Z a k q u ~ k u , d a j e p r o j e k a t p o t p u n o
komercijalno odr`iv.

U okviru planske dokumentacije,
izra|en je Program preseqewa naseqa i
izme{tawa infrastrukturnih sistema. U
toku je zavr{na faza izrade Nacrta plana
koja }e biti okon~ana do kraja meseca. Zatim
sledi javni uvid sa javnom raspravom i
usvajawe od strane Skup{tine op{tine Ub, do
kraja godine.

P o { t o v a n i s u g r a | a n i ,
obave{tavamo vas da je Odeqewe za
utvr|ivawe, naplatu i kontrolu izvornih
prihoda Op{tinske uprave op{tine Ub
po~elo sa dostavom re{ewa za : porez na
i m o v i n u i n a k n a d u z a k o r i { } e w e
gra|evinskog zemqi{ta, kao i obra~una
neizmirenih obaveza. Kako biste {to lak{e 
izmirili obaveze i ako imate bilo kakvih
nedoumica u vezi obra~una ili popuwavawa
uplatnica, pozivamo vas da do|ete u
Op{tinsku upravu Ub ul.3.oktobra br.4, u
kancelariju 208 i 304, gde }e vam zaposleni u
ovom odeqewu pru`iti svu stru~nu pomo},
pomo}i oko popuwavawa uplatnica ili
razjasniti bilo kakvu nedoumicu oko
obra~una i sli~no. Po{tovani sugra|ani,
sredstva od naplate poreza na imovinu
koriste se za gra|ewe i odr`avawe puteva,
ulica, vodovodne kanalizacione mre`e,
vrti}a, {kola, parkova, igrali{ta, za boqi
kulturni `ivot i sli~no.

Pla}awem poreza u zakonskim
rokovima izbegavate obra~unavawe
zakonske kamate i u isto vreme doprinosite 
ravnomernom razvoju na{eg mesta.

Odeqewe za utvr|ivawe, naplatu i
kontrolu izvornih prihoda Op{tinske
uprave op{tine Ub po~elo je sa prinudnom
naplatom, prvenstveno blokadom ra~una,
najve}ih du`nika. Pozivamo sva pravna lica
i preduzetnike koji nisu izmirili svoje
obaveze po osnovu: poreza na imovinu, poreza
na zamqi{te, naknade za kori{}ewe
gra|evinskog zemqi{ta kao i lokalne
komunalne takse na isticawe firme na
poslovnom prostoru, da izmire svoje obaveze
i tako izbegnu tro{kove prinudne naplate i
neprijatnosti blokade ra~una.

OP[TINSKA UPRAVA
SAOP[TEWE

SA SVIH STRANA OKTOBAR   2010.  14
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USPESI UBSKIH SREDWO[KOLACA

URO[EVE ZLATNE RUKE
Kuvarstvo je aktivnost koja

odre|enim tehni~kim postupcima
namirnicama daje posebno svojstvo za
jelo. Termi~kom (toplotom) obradom
namirnice posta j u ukusni je i
prilago|avaju se qudskoj ishrani.

Ovo je samo deo teorije koju u
delo sprovode u~enici Sredwe {kole u
Ubu, smer kuvarstvo, a pod budnim okom
Milomira Simi}a, nastavnika
kuvarstva sa prakti~nom nastavom.
Logi~no, kuvarstvo bez prakse ne ide, te
smo zbog toga posetili budu}e ubske
kuvare u potrazi za najuspe{nima.

Dilemu smo brzo re{ili. Uro{
Milosavqevi}, u~enik II-2, koji `ivi u
Zve~koj, slobodno vreme na raspustu je
iskoristio da u~estvuje na dva zna~ajna 
takmi~ewa u kulinarstvu. Ne samo da je 
u~estvovao, ve} je na oba takmi~ewa,
"Zlatne ruke" u spremawu jela sa

ro{tiqa u Ni{u i Takmi~ewe
majstora tradicionalne kuhiwe
"Zlatne ruke", 30.^obanski dani u
Kosjeri}u, osvojio prvu nagradu.

- Jo{ od malena sam sawao da
postanem kuvar. Stalno sam se "motao"
oko {poreta i gledao majku dok kuva.
Prvu godinu sam zav{io sa odli~nim
uspehom i moram da istaknem da u
svom daqem usavr{avawu imam
veliku podr{ku porodice, svih
profesora, razrednog stare{ine
Veroquba Nikoli}a, nastavnika
kuvarstva Milomira Simi}a i drugih.
Po zavr{etku sredwe {kole planiram
da upi{em Fakultet gastronomije u
Novom Sadu i nadam se da su ovi
uspesi samo po~etak uspe{nog
bavqewa poslom koji volim, - ka`e
Uro{ Milosavqevi}.

Milovan Milovanovi}

Uro{ Milosavqevi} u dru{tvu
razrednog stare{ine Veroquba
Nikoli}a (levo) i nastavnika
kuvarstva Milomira Simi}a (desno)

Po{tovani gra|ani op{tine Ub,
Crveni krst Ub organizova}e u subotu, 9.oktobra, u
saradwi sa rukovodstvom Op{tine Jagodina izlet za
dobrovoqne davaoce krvi u Jagodinu.

Pozivamo dobrovoqne davaoce krvi da se prijave
za odlazak na izlet, pri ~emu je obazbe|en besplatan
prevoz sa sve~anim ru~kom u organizaciji Crvenog krsta Ub
i Op{tinskog Odbora "Jedinstvene Srbije" iz Uba. Prijave
mo`ete podneti li~no u prostorijama Crvenog krsta Ub,
ili na brojeve telefona 014/411-815 i 065/41-47-183,
najkasnije do 5.oktobra 2010.godine.

Ne ~ekajte, prijavite se !
Crveni krst Ub

OBAVE[TEWE
ZA DOBROVOQNE DAVAOCE KRVI

U vaspitnoj 2010-2011.godini u Pred{kolsku
ustanovu na Ubu upisano je 345 dece na Ubu i oko 150 u
izdvojenim odeqewima u pripremo-pred{kolskom
programu.

Problem u pripremno-pred{kolskom programu je
{to Ministarstvo prosvete ne odobrava grupe mawe od
petoro dece, a u ubskoj op{tini u ~etrnaest sela ima mawe
od tog broja dece ro|ene 2004.godine i u januaru i februaru
2005. Zbog toga, neophodno je da se organizuje odlazak tih
mali{ana i devoj~ica do najbli`eg izdvojenog odeqewa.

Uslovi, opremqenost i prostor u Vrti}u na Ubu na
zavidnom su nivou, kao i u velikom broju izdvojenih
odeqewa. Me|utim, u jednom broju odeqewa pri {kolama
prostor ne zadovoqava normative, pa u tim {kolama deca
moraju da rade popodne.

PRED[KOLSKA USTANOVA "UB"

U ^ETRNAEST SELA
MAWE OD PETORO DECE

Sa roditeqskog sastanka u ubskom Vrti}u

Mese~ni informator za podru~ja op{tina Ub, Koceqeva i 
Vladimirci. Osniva~: Op{te udru`ewe preduzetnika Ub.

Glavni i odgovorni urednik: Milan Milovanovi}
Saradnici: Radovan Puleti}, Milan Bosiq~i}, Milan 
Bo`i}, Voja Marjanovi}, Dragi{a Sretenovi}, Gocev 

Georgi, Marijana Trgov~evi}, Blagoje Coni},
Vladislav Krsmanovi}, Dragan Jovanovi}, Dragana 

Jankovi}, Veroqub Babi} (Koceqeva) i  Sveta Ga{i} 
(Vladimirci)

Urednik rubrika: Milovan Milovanovi}
Redakcija: Glas TAMNAVE, Ive Andri}a  br.1,  14.210 Ub

Teku}i  ra~un: 160-282576-31
Telefoni: 014 411 071;  063 83 53 878; 064 484 20 50 ; 064 21 

80 588 
www.glastamnave.com          e-mail:glastamnave@ptt.rs

[tampa: TALIJA Ub, 014 411 236

Upisano u Registar javnih glasila pod
registarskim brojem NV000295
Godina osnivawa 1992.- re{ewem Ministarstva
za informisawa RS pod br. 632-66/92-01



Na sednici Udru`ewa
fudbalskih sudija odr`anoj u
petak, 24.septembra, u sali Doma
kulture, na mesto dosada{weg
predsednika ubskih fudbalskih
sudija Dragana Rankovi}a,
ve}inom glasova, postavqen je
Neboj{a @ivanovi}, u ubskoj
~ar{iji poznatiji po nadimku
@ivan, a popularnost je stekao kao
uspe{an rukovodilac "Gradskih
bazena" na Ubu, a u sudijskoj
struci, kao republi~ki zonski
f u d b a l s k i s u d i j a . Z a
potpredsednika je izabran wegov
s p o r t s k i k o l e g a G o r a n
Milivojevi}.

UDRU@EWE FUDBALSKIH
SUDIJA- UB

IZABRAN
NOVI PREDSEDNIK
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OKRU@NA LIGA
"KOLUBARA"

OP[TINSKA LIGA
GRUPA "A"

OP[TINSKA LIGA
GRUPA "B"
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NA POBEDNI^KOM KOLOSEKU
FK GUWEVAC LIDER UBSKE OP[TINSKE LIGE - GRUPA "A"

Ekipa iz predgra|a Uba na 25 uzastopnih utakmica, bez poraza

Milovan
Milovanovi}

Nijedna ekipa posledwih godina nije toliko
dominirala u ovda{wim fudbalskim ligama, kao {to to
~ini FK Guwevac na po~etku novog prvenstva Op{tinske 
lige - grupa A. Maksimalnih 15 bodova, uz gol razliku
27:6, u pet startnih kola, su za po{tovawe i respekt. Ovaj
podatak dobija na zna~aju ako se zna da se tim iz
predgra|a Uba, posle petnaestogodi{we pauze,
reaktivirao pro{le sezone. Od tada momci iz Guwevca

nisu do`iveli poraz. Pro{etali su se
protekle sezone kroz najni`i stepen
takmi~ewa (Op{tinska liga grupa B), a u
istom ritmu nastavili i ove, te teren
nisu napustili pognutih glava na 25
utakmica uzastopno.

-Prilikom okupqawa pred
start pro{le sezone, u dogovoru sa
qudima iz uprave, konstatovali smo da
ponovno formirawe FK Guwevac ima
smisla samo uz ozbiqan rad i aktivno
zalagawe svih struktura u klubu. Kao
ekipa sa velikim brojem iskusnih
igra~a, znali smo {ta ho}emo, a uz
marqiv rad i disciplinu uspeli smo da
do|emo do ciqa. U punom sastavu smo, na
sportsko-rekreativnom centru
"[kolarac", trenirali i tokom
najhladnijih zimskih dana, te bih ovom
prilikom pohvalio ceo igra~ki kadar, -
zapo~iwe razgovor za "Glas Tamnave"
Dragan Jeli~i}, trener FK Guwevac.

-Nosioci igre Guwevca su
iskusni ji igra~i poput Srbe
Milo{evi}a, Zoran Milisavqevi}a
Cige, Dragana Ili}a Zeje, Mi{ka
Ili}a, koji su na pravi na~in uspeli da
prenesu svoje znawe mla|im snagama
koje dolaze. Poku{avamo da napravimo
dobar spoj mladosti i iskustva, te }emo
kako sezona bude odmicala sve vi{e "u
vatru" gurati na{e mlade talentovane
igra~e, me|u kojima bih istakao Ivana
Ili}a, Sa{u Simi}a i Aleksandra
Vuji}a. Trudi}emo sa da iz svake
utakmice iza|emo kao pobednici, jer
poraz, svakako, nikome ne prija. Ciq
nam je da zadr`imo prvo mesto na
tabeli, a s obzirom da smo na samom
po~etku prvenstva, mora}emo da jo{
mnogo toga poka`emo na terenu kako bi
zaslu`ili epitet najboqe ekipe na Ubu.
Mislim da u ligi ima nekoliko veoma
kvalitetnih timova i da }emo u nastavku
takmi~ewa gledati interesantne duele
na ubskim fudbalskim terenima, -
zakqu~ak je prvog stratega Guwevca.

Prema prikazanim rezultatima
najve}i konkurenti Guwevca u teku}em
prvenstvu "Prve op{tinske lige" bi}e
ubski Radnik, Kaleni}, Vrelo i Polet iz
Takova. Nadmetawe je tek po~elo, pa
u`ivawe za "fudbalske sladokusce" tek
predstoji.

FK Guwevac

Odbojka{ki klub "Ub", nakon dvomese~nih
priprema, sredinom oktobra zapo~iwe jo{ jednu
drugoliga{ku sezonu. U prili~no jakoj konkurenciji,
ambicije Ubqanki bi}e plasman u sredini tabele.
Igra~ice su iskusnije za jednu godinu igrawa u saveznom
rangu, te se o~ekuje igra na ve}em nivou u odnosu na
pro{lu godinu, kada su u posledwoj utakmici, u okr{aju
sa Mionicom, izborile opstanak.

Jedina kadrovska promena u odnosu na lane je
odlazak Ana-Marije Mitrovi} u prvoliga{a Kolubaru iz
Lazaravca.

ODBOJKA[KI KLUB "UB"

PO^IWE NOVA SEZONA

Vi
i ebud t
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- IZLOZIMA

- SVETLE]IM REKLAMAMA
- BILBORDIMA - VOZILIMA
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- CIRADAMA
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XUDISTI PO OBI^AJU

PUN KOFER ODLI^JA

Veqko Petrovi}, Sofija Filipovi}, Tamara Ninkovi}
Stefan A}imovi}, Darko Rodin, Tijana Panteli},
Maja Prodanovi} i Tawa Antoni} 

U b s k i x u d i s t i s u
u~estvovali na dva presti`na
takmi~ewa, gde su tokom samo jednog
vikenda, po obi~aju, osvojili
nekoliko medaqa. U prvom planu
bilo je me|unarodno takmi~ewe "A
k a t e g o r i j e " u R u m u n i j i ,
11.septembra, gde su Maja
Prodanovi}(kadet) i Tijana
Panteli}(junior) uzele bronzana
odli~ja. Na takmi~ewu u Beogradu,
11. i 12.septembra, xudo klub
"13.maj" je uzeo pet medaqa, a
najzna~ajniji uspeh je osvajawe
pehara u ekipnoj konkurenciji, kao
prvak u kategoriji pionira. U
pojedina~noj konkrenciji odli~ja su
osvojili: Sofija Filipovi}
(zlato), Darko Rodin (zlato),
Tamara Ninkovi} (srebro), Veqko
Petrovi} (srebro), Stefan
A}imovi} (srebro). Takmi~ewe u
"[umicama" je bilo ma|unarodnog
karaktera, gde su pored doma}ih
takmi~ara nastupili i gosti iz
Makedonije, Rumunije, Ma|arske,
Bugarske, Poqske i Italije.

Junakiwe ove pri~e su,
svakako, Tijana Panteli} i Maja
Prodanovi} koje su, nakon
napornog putovawa, dan posle
uspeha u Rumuniji osvojile odli~ja
i u Beogradu, Maja srebro, Tijana 
bronzu, Naporan rad se, svakako,
isplati. Tijana je iskoristila
priliku, u izjavi za "Glas
Tamnave", da pozove i ostale
{kolarce da treniraju xudo:

- P o r u ~ i l a b i h ,
prevashodno roditeqima, da
upi{u decu na xudo. To }e ih
u~initi zdravijom, odvu}i }e ih
od ulice, skolopi}e mnogobrojna
p o z n a n s t v a u k l u b u , n a
takmi~ewima. Pored toga, deca
koja su dobra u sportu, dobro se
snalaze i u {koli i, nekako, idu
lep{e kroz `ivot. Ko se bavi
sportom sigurno razume onaj
ose}aj kada se pobedi, kada se
trenirawem i vrednim radom
zaslu`i uspeh. Sport nas vu~e da
budemo boqi i na ostalim
`ivotnim poqima, - poruka je
ubske gimnazijalke.

Posle osamnaest godina, napokon }e ubska publika imati priliku da
gleda srpskoliga{ku ko{arku. "@uti" }e, u nedequ 3.oktobra, debitovati kao
gosti protiv ekipe Mokra Gora iz Zubinog Potoka. U vreme kada ko{arka
do`ivqava novu ekspanziju kao sport u Srbiji, imponuje podatak da }e se
Ubqani takmi~iti sa timovima iz mnogo ve}ih sredina. Koliko truda, voqe,
anga`ovawa i odricawa je bilo potrebno ulo`iti za to, najboqe zna
Vladimir Uro{evi}, trener KK "Ub". Zahvaquju}i mladom ko{arka{kom
stru~waku, ne{to {to se, do pre nekoliko meseci, moglo smatrati kao san, za
ubske ko{arka{e postala je java. Ni{ta ne dolazi samo od sebe, pa je i
Vladimir postepeno stasavaju}i kao trener, svoj entuzijazam i znawe
kapitalizovao kroz uspehe ubskog ko{arka{kog kluba:

- Qubav prema ko{arci gajim jo{ od malih nogu. Ozbiqnije bavqewe
ovim sportom zapo~eo sam kao dvanaestogodi{wak u KK "Radni~ki" iz
Obrenovca, a kasnije sam promenio jo{ nekoliko klubova, uglavnom na
amaterskom nivou. Trenerski posao sam zapo~eo kao trener mla|ih kategorija
u KK "Ub", da bi pretpro{le sezone, nakon ponovnog formirawa seniorske
ekipe, preuzeo i prvi tim Ubqana. U dogovoru sa upravom kluba, odlu~ili smo
da prijavimo ekipu za Letwu ligu i, na neki na~in, poku{amo da vratimo
ko{arku na Ub. Malo nam je nedostajalo da to u~inimo ve} u prvoj sezoni, ali
smo zbog lo{ije ko{ razlike od Mionice na kraju prvenstva, ostali drugi.

Raspored utakmica KK "Ub" u oktobru:
1.kolo: Mokra Gora (ZP) - UB 3.10
2.kolo: UB - Karanovac 10.10
3.kolo: Mile{evac(Prijepoqe) - UB17.10
4.kolo: UB - Para}in           24.10
5.kolo: Mladost - UB 31.10

VLADIMIR URO[EVI], TRENER KK "UB", PRED START DRUGE SRPSKE LIGE- ZAPAD

IMAMO KVALITET
ZA SREDINU TABELE

Strateg Ubqana najzaslu`niji za uspehe ko{arka{kog kluba

Nismo klonuli duhom, podigli smo organizaciju na vi{i nivo i doveli
nekoliko kvalitetnih poja~awa, {to nam se na kraju isplatilo.

Uspesi sa mla|im kategorijama (prvak Regionalne kadetske
lige) i senorima na Ubu nisu ostali nezapa`eni. Me|utim, i pored
nekoliko ponuda iz Beograda i inostranstva, koje je imao pro{log leta,
Vlada se opredelio da nastavi zapo~eto na Ubu. O ambizijama u
predstoje}oj sezoni Druge srpske lige Zapad, ka`e:

- Liga je prili~no izjedna~ena, sem
dva ili tra kluba koja raspola`u sa ve}im
finansijama, pa }e i samim tim konkurisati
za vrh tabele. O~ekuje nas duga i naporna
sezona i ne{to na {ta jo{ nismo navikli.
Smatram da imamo kvalitet za sredinu
tabele, a siguran sam da }emo dati svoj
maksimum da to i ostvarimo, - obe}ava trener
Ubqana.

Ekipa }e u odnosu na pro{lu sezonu
biti oslabqena za nosioca igre Milo{a
Jefti}a, koji nastavqa sa anga`manom u
mati~nom klubu- Radni~ki iz Obrenovca (Prva
B liga). Wegov odlazak poku{a}e da
nadomeste dva iskusna igra~a: Ivan Jov~i}
(Astra Beograd) i Aleksandar Avramovi}
(@elezni~ar Lajkovac). Okosnica ekipe je
sa~uvana, a konkurenciju }e poja~ati i
nekoliko igra~a iz mla|ih kategorija (1994. i
1995. godi{te).

Tokom priprema odigrane su tri
kontrolne utakmice u kojima su ostvarene dve
pobede, protiv @elezni~ara iz Lajkovca i
Umke, a u neizvesnoj utakmici pretrpqen je
poraz u Lazarevcu od Kolubare.

Ubqani }e, do zavr{etka sportske
hale, ovosezonske utakmice kao doma}ini
igrati u sali O.[. "Milan Miwas" u Ubu, a
prethodnih dana su obavqeni svi poslovi
vezani za obele`avawe terena jer se od ove
sezone u svim ko{arka{kim rangovima
takmi~ewa linija za tri poena pomera na
daqinu od 6.75 metara.

Vlada i Dule Vujo{evi} u razgovoru
sa klincima

Sa ko{arka{kog kampa
"Profesor Aleksandar Nikoli}":
Peri Hanter, Vladimir Uro{evi}
i Marina Maqkovi}

RUKOMETNI KLUB "UB'

Ubski rukometa{i su pora`eni na
otvarawu nove sezone Prve srpske lige-
Beograd. I pored vodstva na poluvremenu
7:4, Partizan 2 se boqe sna{ao u nastavku, po
ki{nom vremenu, i trijumfovao 19:22

U klubu tvrde da ovaj neuspeh ne}e
pomutiti ambicije za ovu sezonu, a to je
plasman u Drugu ligu. Tim pre, {to je vo|ewe
prvog tima preuzeo ambiciozni mladi
stru~wak Du{an Vidi}. Ubqani }e u ovoj
sezoni biti oslabqeni za igra~e iz Vaqeva
Nikolu Jokanovi}a i Acu Divovi}a, ali }e
ekipa biti ja~a za stare snage ubskog
rumetnog kluba Nenada Rogi}a i Ivana
Milo{evi}a.

NOV TRENER,
AMBICIJE ISTE
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UBSKI [AHISTI PREMA[ILI O^EKIVAWA

IMAMO KVALITET ZA PRVU LIGU

Milovan Milovanovi}

[ahovski klub "Ub" zauzeo je
{esto mesto u svojoj debitantskoj sezoni
u Prvoj ligi Centralne Srbije. Time }e
ovaj sportski kolektiv biti upisan u
istoriju na{eg grada, kao klub koji je
u~estvovao u najvi{em rangu takmi~ewa
u pore|ewu sa svim sportovima.

Na takmi~ewu koje je, od 18. do
26.septembra, odr`ano u hotelu
"Narcis" u Vaqevu, Ubqani su
prema{ili o~ekivawa jer je, pred start
prvenstva, kao ciq postavena borba za
opstanak.

- Dobrom igrom iznenadili smo sve
u~esnike, ali i sami sebe. Ne samo da
nismo strahovali za opstanak, ve}
smo tokom takmi~ewa imali priliky
da se ume{amo u borbu za vrh tabele.
Malo nam je nedostajalo da ~ak, u
pretposledwem kolu, savladamo
prvoplasiranu Po`egu i to bez dva
najuspe{nija igra~a Dragutina
Ivanovi}a i Dragana [orgi}a, - sa
zadovoqstvom konstatuje Dragan
Dragi}evi}, predsednik [K "Ub".

Rezultati [K *Ub*:
O[K Para}in - UB
UB - Metalac(G. Milanovac)
UB - Trep~a(K.Mitrovica)
Brani~evo VGSK - UB
UB - Jelica(Gora~i}i)
^elin kamen(D.Studena) - UB
UB - Sloga(Petrovac)
[aba~ki [K - UB
UB - Jasenica(Sm.Palanka)
Po`ega - UB
UB - Sloboda (U`ice)

Po`ega
Metalac(GM)
Jelica(G)
O[K Para}in
Sloboda(U)
UB
^elin kamen
Jasenica(SP)
Sloga(P)
[aba~ki [K
Brani~evo VGSK
Trep~a(KM)

 1.
 2.
 3.
 4.
 5.
 6.
 7.
 8.
 9.
10.
11.
12.

24
23
22
21
18
16
15
14
10
9
5
4

38,5
37,5
40
38

35,5
35
34
32
30
27
25

23,5

PRVA LIGA CENTRALNE SRBIJE

Tabela

4 - 2
1,5 - 4,5

5 - 1
2 - 4
2 - 4
3 - 3
5 - 1
4 - 2
4 - 2

3,5 - 2,5
4 - 2

PM3 poena

- Moram da istaknem da
su svi igra~i rezultatima
prema{ili svoju poziciju na
rejting listi. Tu, pre svega,
m i s l i m n a S l a v i { u
Milanovi}a, koji je ovom
prilikom osvojio titulu
intermajstora i postao prvi
{ahista u istoriji Uba sa tim
priznawem. Sa tridesetak
r e j t i n g p o e n a s a o v o g
takmi~ewa, on se, ~ak, polako
p r i b l i ` a v a n o r m i z a
velemajstora. Tako|e, Dragutin
Ivanovi} se istakao kao
na jboqa tre}a tabla na
takmi~ewu.

[K "Ub" je dokazao da
mo`e ravnopravo da se takmi~i,
sa sopstvenim snagama, u
konkurenci ji klubova sa
dugogodi{wom prvoliga{kom
tradicijom za koje nastupa
veliki broj intermajstora i
velemajstora iz drugih zemaqa
(Rusije, Ukrajine, Bugarske
Rumunije..) i Srbije.

Sastav [K "Ub":
1.tabla: Slavi{a Milanovi}
2.tabla: Vladeta Sandi}
3.tabla: Dragutin Ivanovi}
4.tabla: Dragan [orgi}
5.tabla: Dragovan Nikoli}
6.tabla: Branko Vu~kovi}
Igrali su i Dragan Dragi}evi},
Bo`idar Vilimonovi} (kapiten) i 
Sini{a \oki}.

U radu kluba i pripremi za 
takmi~ewe veliki doprinos dali su 
i @arko Stojanovi} (sekretar kluba), 
Bora Pua~a i Dragan Jovanovi}. 

Ekipa [ahovskog kluba "Ub"



JEDINSTVO NA DEOBI PRVOG MESTA

Rezultati Jedinstva u septembru:

Radni~ki St. - 0 : 1
 - Sloga (P) 3 : 1

Vuji} voda - 1 : 2
 - Sloga (PM) 3 : 3

Jedinstvo
Jedinstvo

Jedinstvo
Jedinstvo

Polet(Q)
Jedinstvo
Sloboda(^)
Sloga(BB)
Partizan(BB)
Rudar(K)
Sloga(PM)
Sloga(K)
Ma~va
@elezni~ar
FAP
Sloga(P)
Radni~ki St.
Budu}nost(V)
Vuji} voda
[umadija(A)

 1.
 2.
 3.
 4.
 5.
 6.
 7.
 8.
 9.
10.
11.
12.
13.
14.
15.
16.

4
4
3
4
4
4
4
3
3
2
2
2
2
1
1
1

2
2
4
1
1
1
1
2
0
2
2
2
1
2
1
0

1
1
0
2
2
2
2
2
4
3
3
3
4
4
5
6

:
:
:
:
:
:
:
:
:
:
:
:
:
:
:
:

7
12
12
12
12
10
9
8

11
9
5
6
2
3
6
5

2
9
5
5
6
5
11
6
7
7
10
14
7
8
11
16

14
14
13
13
13
13
13
11
9
8
8
8
7
5
4
3

Tabela

Raspored Jedinstva u oktobru:

Partizan(BB) - 3.10
 - Sloga (BB) 9.10

Polet (Q) - 17.10
 - Ma~va 23.10

Rudar(K) - 30.10

Jedinstvo
Jedinstvo

 Jedinstvo
Jedinstvo

Jedinstvo

Na Ubu se trenutno igra
najboqi srpskoliga{ki fudbal, bar
kada je zapadni region u pitawu. To
potvr|uje tabela, rezyltati ali i, pre
svega, igra koju pru`aju momci u
crveno-belim majicama. Puleni
Vojimira Sin|i}a nemaju respekta
ni prema kome. Igraju podjednako
dobro na strani, kao kod ku}e. S toga i
dele lidersku poziciju sa Poletom iz
Qubi}a. Tome se, pred po~etak
prvenstva, niko nije nadao. Pogotovo
ako se zna, da Jedinstvo i ove godine
nastupa sa velikim brojem igra~a koji
isp uwava j u u s lov i grawa u
omladinskoj ligi.

Ubska fudbalska javnost se,
ruku na srce, nije nadala ovakvim
nastupima golobradih mladi}a:

- U odnosu na pro{lu sezonu
napravili smo pomak, pre svega,
dovo|ewem kvalitetnih poja~awa, a
i g r a ~ i " s t a r o s e d e o c i " s u
nadomestili nedostatke i postali
iskusniji za jednu srpskoliga{ku
sezonu. Tvrdim da ovaj tim mo`e da
igra jo{ boqe, jer su to sve mladi
momci `eqni afirmacije i wihova
igra mo`e da ide samo uzlaznom
p u t a w o m , - s a o ~ i g l e d n i m
zadovoqstvom isti~e trener ubskog
"Jedinstva" Vojimir Sin|i},

- Organizacija kluba je na,
zaista, visokom nivou s obzirom na
finansijsku situaciju u kojoj se
nalazimo. Poku{a}emo da se u
nastavku prvenstva ukqu~imo u borbu

Vojimir Sin|i}

za vi{i rang. Ne
govorim ovo zbog
nekakve euforije,
k o j o j n i s m o
podlegli, ve}
s m a t r a m d a
imamo kvalitet da se suprostavimo
svim timovima u ovom rangu
takmi~ewa. Nije slu~ajno da na
na{im utakmicama redovno
prisustvuje po dva, tri menaxera, jer
se u fudbalskoj javnosti o Jedinstvu
govori samo u superlativima.

O pojedincima Vojimir
Sin|i} ne `eli da govori. Smatra
da, upravo, timska igra "izbacuje"
dobre igra~e.

- Mogao bih da pomenem
nekoliko igra~a, ali mislim da bih 
se sigurno o nekog ogre{io.
Kvalitet Jedinstva je u tome da se
igra~i me|usobno dopuwavaju, pa na
jednoj utakmici zablista jedan, na
d r u g o j d r u g i i t d . G r e { k e
ispravqamo u hodu, a jo{ stoji `al
od prethodnog kola, kada smo protiv
Sloge prokockali 3:1.

Crveno-bele tokom narednog
meseca o~ekuju dueli sa ekipama iz
vrha tabele. Trener Ubqana poru~uje
da ga, pre svega, interesuje igra
wegove ekipe, a da ga imena
protivnika i wihova pozicija na
tabeli ne optere}uje. Mo`da je to
recept do kona~nog uspeha
Jedinstva.

NEMA EUFORIJE,
NASTAVQAMO U ISTOM RITMU

www.glastamnave.comMilovan Milovanovi}


